
Zápisnica č. 19/2006 
z rokovania Vedenia STU dňa 6. 11. 2006 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Ernest Bučko, Robert Špaček, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár, Eva Troščáková, Pavol Horváth, František Hulík 

 
Neprítomní:  
 
 
Program: 
1. Virtuálna knižnica STU (pror. Redhammer) 
2. Príprava na komplexnú akreditáciu STU (pror. Redhammer) 
3. Príprava Týždňa vedy na STU (pror. Redhammer) 
4. Správa o riadiacej a kontrolnej činnosti vo vzdelávacom procese v akademickom roku 

2005/06 (pror. Kalužný) 
5. Správa o kvalite výučby a učiteľov z hodnotenia študentov v akademickom roku 2005/06 

(pror. Kalužný) 
6. Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2006/07 (pror. Kalužný) 
7. Činnosť Vydavateľstva STU (pror. Redhammer) 
8. Informácia o stave implementácie AIS na STU (pror. Molnár, prof. Horváth) 
9. Výsledky evalvácie STU zástupcami EUA (pror. Klaužný) 
10. Stav IT na študentských domovoch STU (pror. Molnár) 
11. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Zabezpečenie on-line prístupov členom akademickej obce STU prostredníctvom Vedeckej 

virtuálnej knižnice na rok 2007 (pror. Redhammer) 
2) Riadiaca a kontrolná činnosť vo vzdelávaní v akademickom roku 2005/2006 (pror. 

Kalužný) 
3) Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2006/07 (pror. Kalužný) 
4) Správa o kvalite výučby a učiteľov z hodnotenia študentov v akademickom roku 2005/06 

(pror. Kalužný) 
5) Vydavateľstvo a edičná činnosť na STU v roku 2006 (prehľad k 30.10.2006) (pror. 

Redhammer) 
6) Stav implementácie AIS na STU k 31.10.2006 (pror. Molnár) 
7) Stav IT na študentských domovoch STU (pror. Molnár) 
8) Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv (pror. Bučko) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/16/2006, 1/17/2006 
 
Nesplnené úlohy:   
 
K bodu 1 Virtuálna knižnica STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál na túto tému a  informoval o jeho obsahu. 
Podmienkou pre digitálny prístup do databáz je, aby neklesol odber 



printových časopisov. Predložil aj ceny printových časopisov a databáz na 
rok 2007. 

Rektor Báleš: Zaujímal sa o konkrétny stav v prepojení knižníc fakúlt STU. Vie študent 
zistiť, kde sa nachádza ním hľadaná kniha alebo skriptá cez počítač? 
Odpoveď: teraz to nie je celkom možné, ale po zavedení nového AIS 
a prepojení na OLIB to bude možné. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/19/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave Virtuálnej knižnice STU. 
 
 
Bod 2: Príprava na komplexnú akreditáciu STU požiadal prorektor Redhammer o presunutie 
na najbližšie rokovanie Vedenia STU. Rektor STU Báleš s presunom súhlasil. 
 
K bodu 3 Príprava Týždňa vedy na STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Prorektor Redhammer ústne informoval o chystanom seminári. Bude sa 
konať dňa 16.11.2006 o 9:00 hod. v miestnosti CH-12 na FCHPT STU. Jeho 
programom bude zhodnocovanie výskumu a investfórum – hlavne pre 
firmy, ktoré už sú alebo sa chcú dostať do Univerzitného technologického 
inkubátora. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/19/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o akciách na STU v rámci Týždňa vedy v SR. 
 
 
K bodom 
 4 a 5  

Správa o riadiacej a kontrolnej činnosti vo vzdelávacom procese 
v akademickom roku 2005/06 (pror. Kalužný) 
Správa o kvalite výučby a učiteľov z hodnotenia študentov 
v akademickom roku 2005/06 (pror. Kalužný) 

  
Pror. Kalužný: Predložil písomné materiály k týmto bodom. Podrobnejšie komentoval ch 

obsah – aká je situácia na jednotlivých fakultách STU. 
Rektor Báleš: Zo zákona za kvalitu výučby zodpovedá fakulta. Zaujímal sa, aká je spätná 

väzba pripomienok študentov a či vedenia fakúlt majú spätnú väzbu z praxe 
na vyučované študijné programy.  
Je potrebné listom upozorniť FA STU, že nedodržuje zákon – študenti majú 
právo vyjadriť sa ku kvalite výučby a fakulta im musí na to vytvoriť 
podmienky. Rovnako je potrebné upozorniť MTF STU, že účasť študentov 
na tomto hodnotení je príliš nízka. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Bolo by vhodné, aby takáto správa bola predložená aj na rokovanie AS 
STU. 

Pror. Špaček: Upozornil, že pri študentských anketách sa prakticky nedá rozlíšiť medzi 
kvalitou a obľúbenosťou učiteľa. 

Pror. Molnár: Opýtal sa, či existujú nejaké štandardy pre kvalitu výučby a učiteľov. 
Hodnotenie kvality výučby má aj druhú stránku – aj učitelia by mali 
hodnotiť napríklad účasť a prípravu študentov na vyučovaní. 
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Stanovisko V-STU č. 3/19/2006 
Vedenie STU berie na vedomie Správu o riadiacej a kontrolnej činnosti vo vzdelávaní 
a Správu o kvalite výučby a učiteľov z hodnotenia študentov za akademický rok 2005/06. 
Príslušné informácie budú predložené aj na rokovanie AS STU. 
 
 
K bodu 6 Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 

2006/07 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje informácie o prijímacom konaní 

do všetkých troch stupňov vysokoškolského štúdia v členení po jednotlivých 
fakultách STU. Konštatoval, že počet prijatých študentov do 1. ročníka Bc. 
štúdia je asi o 5% vyšší, ako tomu bolo v minulom roku. Z celkového počtu 
neprijatých študentov len 15% podalo odvolanie, čo svedčí o vysokej 
objektívnosti priebehu prijímacieho konania. Príslušná komisia ani v jednom 
prípade nezistila porušenie zákona. 

Rektor Báleš: Zaujímal sa o to, ako sa zohľadňuje maturita typu A pri prijímacom konaní 
na fakulty STU. Informácie tohto typu je potrebné včas zverejniť. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Vedenie STU má presadzovať zásadu akceptovať maturitu typu A pri 
prijímacom konaní. 

Pror. Špaček: Zaujímal sa, či existuje mechanizmus na zistenie, či nebol porušený zákon 
v prospech prijatého študenta. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/19/2006 
Vedenie STU berie na vedomie Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 
2006/07 na fakultách STU. 
 
 
K bodu 7 Činnosť Vydavateľstva STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Uviedol písomný materiál k tomuto bodu, ktorý podrobne prezentovala 
riaditeľka Vydavateľstva STU pani Troščáková. Stručne zbilancovala 
doterajšiu činnosť Vydavateľstva STU v roku 2006v oblasti neperiodickej 
tlače – učebnice, skriptá, monografie, zborníky u konferencií a odborných 
seminárov a periodickej tlače – časopisy. 

Rektor Báleš: Predložený materiál nespĺňa celkom očakávanie. Plánujeme zmeniť 
Vydavateľstvo STU na Nakladateľstvo STU a treba analyzovať aké finančné 
a personálne nároky na to potrebujeme. Ďalej upozornil, že od 1.1.2007 
prechádzame na nové logo STU. Tento fakt treba rešpektovať na všetkých 
tlačovinách. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/19/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o činnosti Vydavateľstva STU v roku 2006. 
 
Úloha V-STU č. 1/19/2006 
Vedenie STU ukladá prepracovať predložený materiál v zmysle pripomienok z rokovania 
Vedenia STU a potom ho znovu predložiť na prerokovanie. 
Z: Pror. Redhammer 
T: do 31.1.2007 
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K bodu 8 Informácia o stave implementácie AIS na STU (pror. Molnár, 
prof. Horváth) 

  
Pror. Molnár: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje stav implementácie k 31.10.2006 

v jednotlivých oblastiach. Na 3 pilotných fakultách sa etapa implementácie 
uzavrela a nasledujú ďalšie 4 fakulty STU. Riaditeľ CVT STU Horváth 
informoval Vedenie STU podrobnejšie o stave implementácie a predložil aj 
aktualizáciu finančného plánu pre tento projekt. 

Rektor Báleš: Poďakoval za doteraz vykonanú prácu pri implementácii AIS a podrobne 
prešiel všetky body v aktualizovanom finančnom pláne. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Upozornil, že je potrebné pamätať aj na príslušné školenia pre 
zamestnancov a študentov na používanie nového AIS. Finančný plán má byť 
najprv prerokovaný s kvestorkou STU až potom predložený na rokovanie 
Vedenia STU. 

Pror. Špaček: Prechod na nový AIS treba pre zamestnancov určiť ako pracovnú povinnosť, 
aby to malo príslušnú vážnosť. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/19/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave implementácie nového AIS na STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/19/2006 
Vedenie STU schvaľuje aktualizovaný finančný plán pre projekt AIS STU okrem návrhu 
v bode g). 
 
 
K bodu 9 Výsledky evalvácie STU zástupcami EUA (pror. Klaužný) 
  
Pror. Kalužný: Pror. Kalužný a pror. Špaček informovali Vedenie STU o priebehu a 

predbežných výsledkoch evalvácie STU zástupcami EUA. Očakávame 
záverečnú správu od EUA. 

 
Stanovisko V-STU č. 7/19/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o predbežných výsledkoch evalvácie STU. 
 
 
K bodu 10 Stav IT na študentských domovoch STU (pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: Predložil písomný materiál, ktorý podrobnejšie komentoval riaditeľ ŠDaJ 

STU Hulík. Uviedol informácie o spôsobe a súčasnom stave pripojenia ŠD 
STU na sieť STUNET, o správe, prevádzke a poplatkoch za používanie 
lokálnych počítačových sietí na ŠD STU. 

Rektor Báleš: Opýtal sa, či už sú vyriešené problémy študentov FA STU na ŠD Mladá 
Garda, kvôli ktorým sa sťažovali. Odpoveď : áno. 
Konštatoval, že po problémoch, ktoré boli predtým sa celá vec dostáva do 
štandardizovaného stavu. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Jedná sa inú filozofiu riešenia problému v porovnaní s UK. Javí sa mu, že 
kontrolné funkcie pre občianske združenie uvedené v materiále sú zmätočné 
a jasnejšie by mala byť formulovaná aj tvorba cien za internetové služby. 
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Uznesenie V-STU č. 2/19/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave IT na študentských domovoch STU 
a súhlasí so závermi v predloženom písomnom materiále. 
 
 
K bodu 11 Rôzne 
 
1) Prorektor Molnár: 

Informoval, že prezident KOZ poslal návrh textu zmluvy o spolupráci a vzájomnej 
pomoci medzi KOZ a STU. Odporučil súhlasiť s jej podpisom. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/19/2006 
Vedenie STU súhlasí s návrhom na podpísanie zmluvy medzi STU a KOZ o vzájomnej 
pomoci a spolupráci. 
 
2) Predseda AS STU Žalman: 

Upresnil program na rokovanie AS STU dňa 27.11.2006. Informoval, že má byť 
zriadené Národné centrum pre európske štúdie a MŠ SR vypisuje tematickú súťaž. 

 
3) Prorektor Bučko:  

Predložil návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv. 
 

1. NZ s nájomcom Jana Glonecová na prenájom nebytových priestorov v suteréne ŠD 
Nikosa Belojanisa o výmere 10,92 m2. Účel nájmu krajčírska dielňa. Doba nájmu od 
1.11.2006 do 1.11.2008. 

2. NZ s nájomcom Frederik Ayisi Fredy´s Dance Group na prenájom nebytových 
priestorov v prízemí ŠD Nikosa Belojanisa o výmere 124,27 m2 a miestnosť 
v suteréne o výmere 20,47 m2. Účel nájmu vyučovanie tanca. Doba nájmu od 
1.12.2006 do 1.12.2008. 

 
 
Uznesenie V-STU č. 4/19/2006 
Vedenie STU s prenájmom nebytových priestorov na ŠD Nikosa Belojanisa podľa 
predloženého návrhu.  
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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